



- | | |
|----------------------------------|-------------------------------|
| <input type="checkbox"/> 新增記錄 | New Record |
| <input type="checkbox"/> 更改汽車擁有權 | Change of Ownership |
| <input type="checkbox"/> 更改車主資料 | Change of Owner's Information |
| <input type="checkbox"/> 更改車牌號碼 | Change of Registration No. |

我們於2015年1月1日起正式成立Mazda Loyalty Club，需要車主的資料作會員登記，請閣下填妥以下個人資料，我們稍後會寄上迎新信件予閣下。
Starting from 01/01/2015, all new customers will be invited to join our Mazda Loyalty Club. Please fill in below information and the welcome letter will be sent to your afterwards. **#必須填寫 / Must fill in**

車輛資料 Vehicle Information

#車牌 Registration No.: _____ #型號 Model: _____
舊車牌(如適用) Previous Registration No.(if applicable): _____
#車身底盤號碼 Chassis No: _____ #引擎號碼 Engine No: _____
行車里數 Mileage: _____ #首次登記日期 Date of First Registration: _____

車主資料 Owner Information

#登記車主全名(須與牌簿相同) Full Name of Registered Owner (as it appears on Vehicle Registration Document):
先生Mr / 太太Mrs / 小姐Ms / 公司所擁有 Company owned _____
身份證號碼/公司註冊證書 Identity Card/ Certificate of Incorporation No.: (請提供首四位數字 Please provide first 4 digits)
用作Mazda Loyalty Club網上登入時使用 For Mazda Loyalty Club website login use ID no: X _ _ _ _ XX(X) / CI no: _ _ _ _
#地址 Address: _____
 香港 HK 九龍 KLN 新界 NT
電郵地址 Email Address: _____
#手提電話 Mobile No.: _____ 住宅電話 Home Tel: _____
辦公室電話 Office Tel: _____
若車輛屬公司所擁有,請填上聯絡人及其職位 Please state the contact person and position if the vehicle is company owned.

日期 Date: _____ #簽署 Signature: _____

* 備註 Remarks:

- 為保障客戶的資料，如更改汽車擁有權新車主必須提供牌簿副本作確認。
To protect customer information, the new owner must provide the Vehicle Registration Document copy for change of ownership.
- 所有個人資料將根據個人資料(私隱)條例處理。
All personal data will be handled according to the Personal Data (Privacy) Ordinance.
- 填妥後請連同牌簿副本交回維修顧問，或郵寄/傳真至客戶關係部 3768 4808。
After completion please return together with the Vehicle Registration Document copy to Service Advisors, or mail/ fax to Customer Relations Dept at 3768 4808.
- 如對上述有任何查詢，請致電客戶關係部 3768 4968。
If there are any enquiries regarding the above information, please contact our Customer Relations Dept at 3768 4968.

Official Use Only:

Service Centre: KC

Submit by: _____

Update Date: _____

Updated by: _____

Loyalty club letter required